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Protokół nr 6/24 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 23 października 

2024 r., w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, 

pl. 20 Października 1  

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:04 Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Rady Miejskiej w Mosinie Jolanta 

Szymczak. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej 

komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami 

obecności, które znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  

Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości 

wraz z Burmistrzem Gminy Mosina Dominikiem Michalakiem 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem 

do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Wielkopolskiego, o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

Jeziory jako części miasta Mosina, który znajduje się w materiałach 

komisji. 

W wyniku dyskusji, w której udział wzięli: radna Wiesława Mania, Beata 

Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości, Burmistrz Gminy 

Mosina Dominik Michalak i radny Adam Monikowski, Komisja Oświaty, 

Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – 

wniosek nr 1 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego, o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości Jeziory jako części miasta Mosina. 

Radna Jolanta Szymczak przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustanowienia Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej, 

który znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji nad potrzebą podjęcia przez Radę Miejską w Mosinie 

przedmiotowej uchwały udział wzięli: radny Adam Monikowski, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mosinie Ziemowit Maląg, Dziekan 

Kapituły Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej Krzysztof Lipiak, radna 

Anna Kędziora, radny Marcin Paetz, radny Łukasz Grzybak i radna 

Jolanta Szymczak. W jej wyniku większość członków Komisji Oświaty, 

Spraw Społecznych i Promocji uznała, że nie ma potrzeby dokonywania 

żadnych zmian w zakresie objętym przedmiotowym projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mosinie Ziemowit Maląg oświadczył, 

że w związku z tym złoży wniosek o zdjęcie punktu dotyczącego projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia Medalu 
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Rzeczypospolitej Mosińskiej z porządku X sesji Rady Miejskiej w Mosinie 

w dniu 30 października 2024 r. 

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak wraz z Przewodniczącym 

Rady Miejskiej w Mosinie Ziemowitem Malągiem przedstawił projekt 

uchwały projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców Lubonia 

do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie w latach 2024 – 2026 

oraz projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego kierowania mieszkańców Gminy Śrem do Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Mosinie w latach 2024 – 2026, które znajdują się 

w materiałach komisji.  

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− wskazania, czy umowa działa w obie strony; 

− dowozów do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie. 

Udział w niej wzięli: radna Anna Kędziora i radna Wiesława Mania.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Mosinie Ziemowit Maląg, radna Wiesława Mania, Burmistrz 

Gminy Mosina Dominik Michalak oraz Kierownik Referatu Oświaty 

i Sportu Anna Balcerek-Kałek. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, 

czyli 8 głosami „za” – wniosek nr 2 dotyczący zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

kierowania mieszkańców Lubonia do Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Mosinie w latach 2024 – 2026 oraz wniosek nr 3 dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców Gminy Śrem 

do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie w latach 2024 – 2026. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła 

informację o realizacji zadań oświatowych za rok 2023/2024, która 

znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− gminnego przedszkola w Krośnie; 

− dalszego funkcjonowania Przedszkola „Calineczka”; 

− uczniów obwodu Szkoły Podstawowej nr 1 w Mosinie uczęszczających 

do szkół podstawowych znajdujących się poza terenem gminy Mosina; 

− liczby świetlic w Szkole Podstawowej w Daszewicach i liczby placów 

zabaw; 

− możliwości rozbudowy Szkoły Podstawowej w Krosunku; 

− realizacji indywidualnego nauczania; 

− możliwości utworzenia w Mosinie Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej; 

− psychiatry szkolnego. 



3 
 

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, Burmistrz Gminy Mosina 

Dominik Michalak, radna Jolanta Szymczak, radny Adam 

Monikowski i mieszkanka gminy Mosina [zanonimizowano]. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzieliła Kierownik Referatu 

Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek. 

W trakcie tej dyskusji, Salę Posiedzeń opuściła radna Wiesława Mania, 

tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji udział brało w nim 7 jej członków. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła 

informacje o realizacji zadań wynikających z zakresu pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej, psychiatrycznej w placówkach oświatowych 

za rok 2023/2024 i plany na przyszłość oraz informacje o opiece 

zdrowotnej i logopedycznej w placówkach oświaty. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− kar za brak psychologa szkolnego; 

− wymogów stawianych psychologowi szkolnemu; 

− wskazania, czy nauczycielami wspomagającymi są emeryci; 

− sukcesu spotkania z sędzią Anną Wesołowską; 

− ustawy Kamilka. 

Udział w niej wzięli: radna Jolanta Szymczak, mieszkanka gminy Mosina 

[zanonimizowano], radna Anna Kędziora i radny Marcin 

Zawartowski. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek, Burmistrz Gminy Mosina 

Dominik Michalak i radna Jolanta Szymczak. 

W trakcie tej dyskusji, Salę Posiedzeń opuścił radny Łukasz Grzybak, tak 

więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji udział brało w nim 6 jej członków. 

Przewodnicząca obrad Jolanta Szymczak przedstawiła prośbę Burmistrza 

Gminy Mosina  z dnia 14 października 2024 r. o zgłoszenie się 

przedstawiciela lub przedstawicieli Rady Miejskiej w Mosinie do pracy 

w komisji konkursowej oceniającej opracowania zgłoszone do konkursu 

na najlepszą pracę dyplomową dotyczącą Gminy Mosina, która 

znajduje się w materiałach komisji. 

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak zwrócił się z prośbą 

o zachęcanie studentów do pisania prac dyplomowych dotyczących Gminy 

Mosina. 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: radna Anna Kędziora 

oraz Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek. 

https://mosina.esesja.pl/posiedzenie/7523e160-e435-4#collapse3
https://mosina.esesja.pl/posiedzenie/7523e160-e435-4#collapse3
https://mosina.esesja.pl/posiedzenie/7523e160-e435-4#collapse3
https://mosina.esesja.pl/posiedzenie/7523e160-e435-4#collapse4
https://mosina.esesja.pl/posiedzenie/7523e160-e435-4#collapse4
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WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW 

SPOŁECZNYCH i PROMOCJI: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wystąpienia 

z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego, o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości Jeziory jako części miasta Mosina.  

2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców 

Lubonia do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie w latach 

2024 - 2026. 

3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców 

Gminy Śrem do Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie 

w latach 2024 - 2026. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19:21. 

protokołował przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Jolanta Szymczak 


